
Politička organizacija građana „Naša stranka“ 
Općinski odbor Novo Sarajevo 
Adresa: Zmaja od Bosne 55 
Telefon: 033 492 399 
E-mail: novosarajevo@nasastranka.ba 

Bosna i Hercegovina 
Federacija Bosne i Hercegovine 

Kanton Sarajevo 
Općina Novo Sarajevo 

Općinsko vijeće Novo Sarajevo 
n/r predsjedavajući, Robert Pleše 

PREDMET:	VIJEĆNIČKO	PITANJE	
ZA:		 	 Načelnik	i	nadležna	služba	

Poštovani_e, 
Na osnovu člana 22. Poslovnika Općinskog vijeća Novo Sarajevo kojim se propisuje pravo vijećnika da 
podnosi inicijative, koje se odnose na rad Općinskog načelnika i službi za upravu u izvršavanju zakona, 
drugih propisa i općih akata Općinskog vijeća, kao i na rad institucija koje imaju javna ovlaštenja, 
upućujem vijećnička inicijativa: Poslati	 dopise	 prema	 svim	 javnim	 preduzećima	
(Elektroprivreda,	 Vodovod	 i	 Kanalizacija,	 Toplane,	 Sarajevogas,	 BH	 Telecom	 itd.)	 koji	 vrše	
radove	 u	 našoj	 opštini,	 da	 nakon	 završenih	 radova,	 vrate	 stanje	 površina	 u	 prvobitno	 ili	
unaprijedjeno	prvobitno. 

O	B	R	A	Z	L	O	Ž	E	NJ	E:	

Primjetila sam da mnoge javne kompanije, nakon završenih radova (kopanje, podizanje ploča, rezanje 
asfalta i slično) ne urede površinu na način (bar) kako je izgledala prije početka radova, a poželjno bi bilo 
da urede i ljepše prije nego su oni krenuli sa radovima. Znam da ovo Zakon propisuje, ALI svjedoci smo 
da način na koji, neke od firmi, interpretiraju zakonske odredbe koje im nalažu da “sve vrate, kako je 
bilo”, predstavlja zloupotrebu tih interpretacija, pa to “vraćanje na prvobitno stanje” je sve osim to, pa 
nam opština izgleda neurednije i ružnije nakon svakodnevnih intervencija na kablovima, cijevima i slično, 
koje su ispod zemlje i koje te javne kompanije stalno nešto otkopavaju, pa zakopavaju. Dopisom, sa 
jasnom instrukcijom i napomenom da se stanje mora vratiti, bar, u prvobitno, može dati rezultat da odnos 
tih kompanija bude odgovorniji i ozbiljniji, jer ćemo im staviti do znanja da kontrolišemo, da nam je stalo 
i da se ne mogu ponašati kao da je u pitanju “nešto tudje”, a ne naše zajedničko, pa i njihovo. 

 

______________ 
Elvedina Vugić 
Klub vijećnika_ca Naše stranke 

Sarajevo, 23.12.2021. 
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